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Protokół nr XXVI/2021 z XXVI sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 25 marca 2021 r. o godz. 18.30 
i została przeprowadzona w trybie zdalnym  

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na monitorze) i stwierdził kworum (obecnych 11 radnych, 
nieobecni radni: S. Lasota, W. Żółtowski, E. Barucka, J. Matłacz - lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta, pracownicy UM, obsługa 
prawna i kierownicy jednostek organizacyjnych miasta.  
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że porządek obrad jest znany. Wniosków o jego zmianę 
nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Prezentacja nt. założeń do opracowania strategii Smart City dla Miasta Podkowa Leśna 

przygotowana i przedstawiona przez zespół ekspertów z Politechniki Warszawskiej. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok; 
3. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nadarzyn i Gminą Brwinów w sprawie 

współpracy przy przygotowaniu dokumentacji projektowej pn.: "Rozbudowa drogi 
wojewódzkiej nr 720 na odc. od km 14+490 do km 18+742 - koncepcja budowy ścieżki 
rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 720 na odc. od skrzyżowania z ul. Piaseckiego w 
Otrębusach do skrzyżowania z ul. Plantową w Nadarzynie wraz z przebudową skrzyżowania z 
drogami gminnymi ul. Jeżynową w Strzeniówce oraz ul. Anny Marii i ul. Nadarzyńską w 
Otrębusach"; 

4. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej; 
5. zwolnienia z opłaty za korzystanie w roku 2021 z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do sprzedaży i spożycia na miejscu; 
6. zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za pomnik przyrody; 
7. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

nieruchomości położonej w Mieście Podkowa Leśna; 
8. przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2021 roku”; 
9. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia 
ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomości, na 
której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe; 

10.  określania wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnym 
oraz miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
Miasta Podkowa Leśna oraz określania warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej; 

11.  przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargi Wojewody 
Mazowieckiego z dnia 10 lutego 2021 r.; 

12.  petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2; 
13.  petycji z dnia 15 grudnia 2020 r. dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2; 
14.  petycji „W obronie prawdy, godności i wolności człowieka”; 
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15.  petycji "Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE"; 
16.  petycji dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego. 
VIII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych. 
IX. Sprawy różne.  
X. Wolne wnioski. 
XI. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt protokołu został radnym przekazany.  
Radni nie zgłosili uwag do jego treści. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Janus 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania i stwierdził, że protokół został przyjęty - 
protokół Nr XXV/2021 z XXV sesji RM przeprowadzonej 18 lutego 2021 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXV sesją RM  
w dniu 18 lutego 2021 r. a XXVI sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przedstawił informację o działaniach pomiędzy XXV a XXVI sesją: 
- petycje, które wpłynęły do RM, zostały przekazane KSWiP i będą dziś głosowane, 
- radni otrzymali sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
 
VI. Prezentacja nt. założeń do opracowania strategii Smart City dla Miasta Podkowa Leśna 
przygotowana i przedstawiona przez zespół ekspertów z Politechniki Warszawskiej 
 
Po krótkim wstępie nt. idei Smart City dokonanym przez Burmistrza Miasta  A. Tusińskiego, 
przedstawiciele zespołu ekspertów z Politechniki Warszawskiej odpowiedzialnego za przygotowanie 
strategii Smart City dla Podkowy Leśnej, w składzie: 
- dr hab. inż. Artur Badyda, prof. PW - kierownik projektu, 
- dr Katarzyna Iwińska - odpowiedzialna za część partycypacji społecznej podczas tworzenia strategii 
Smart City,   
- mgr inż. Dominika Mucha - odpowiedzialna za prace nad strategią Smart City 
przedstawili prezentację nt. założeń do opracowania strategii Smart City dla miasta, omawiając sam 
proces i informując o planowanych konsultacjach. Prezentacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu  
z sesji. 
 
VII. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VII ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane przez KGiR jednomyślnie pozytywnie (oba projekty po 4 głosy za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 212/XXVI/2021. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 213/II/2021. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nadarzyn  
i Gminą Brwinów w sprawie współpracy przy przygotowaniu dokumentacji projektowej  
pn.: "Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 720 na odc. od km 14+490 do km 18+742 - 
koncepcja budowy ścieżki rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 720 na odc. od 
skrzyżowania z ul. Piaseckiego w Otrębusach do skrzyżowania z ul. Plantową w Nadarzynie 
wraz z przebudową skrzyżowania z drogami gminnymi ul. Jeżynową w Strzeniówce  
oraz ul. Anny Marii i ul. Nadarzyńską w Otrębusach" 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany przez KGiR 
jednomyślnie pozytywnie (5 głosów za). 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała Nr 
214/XXVI/2021. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że uchwała ta jest związana z przed chwilą podjętą 
uchwałą o porozumieniu. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska dodała, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu KGiR. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 215/XXVI/2021. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie w roku 2021 z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do sprzedaży i spożycia na miejscu 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb wyjaśnił, że zwolnienia mają dotyczyć restauracji i kawiarni, a więc 
lokali, które w czasie pandemii są zamknięte, a nie sklepów. Dodał, że projekt uchwały został 
skierowany do zaopiniowania przez KGiR oraz KSS i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska i Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazały, że obie Komisje 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili więcej pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 216/XXVI/2021. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za 
pomnik przyrody 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że kwestia dotyczy drzewa, które jest uschnięte i zagraża 
otoczeniu. Projekt uchwały był dyskutowany na posiedzeniu KGiR. Dodał, że w dniu dzisiejszym  
– tj. po zakończeniu konsultacji i po posiedzeniu Komisji - wpłynął wniosek Stowarzyszenia 
Dendropolis o sporządzenie kolejnej ekspertyzy dendrologicznej. Przewodniczący RM taktuje to jako 
próbę zakłócenia prac RM. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował, że z wnioskiem zapoznał się już po godzinach pracy,  
tzn. kiedy przyszedł mail i z informacją o korespondencji. Podkreślił, że Stowarzyszenie po raz kolejny 
nie skorzystało z normalnej drogi postępowania. Postulatów Stowarzyszenia nie da się spełnić, bo są 
nieracjonalne. Po zdjęciu ochronności z drzewa znajdującego się na terenie Muzeum w Stawisku, RM 
nie będzie miała wpływu na jego wycinkę (teren administracyjny powiatu). Nierealne jest także 
pozostawienie tzw. świadka „na” lub „przy” jezdni. Jeśli natomiast Dendropolis ma uwagi odnośnie 
sporządzonej dla Miasta ekspertyzy, to może zlecić wykonanie kolejnej na swój koszt. Jeżeli nowa 
opinia okaże się znacząco różnić od opinii, którą dysponuje Miasto, to będziemy się zastanawiać,  
co dalej. 
Przewodniczący RM podkreślił, że procedura dot. projektu uchwały była jawna i została wyczerpana, 
natomiast dokument wpływający na dwie godziny przed rozpoczęciem sesji odbiera jako próbę 
zburzenia demokratycznego porządku. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska zaprosiła mieszkańców i organizacje do udziału  
w posiedzeniach Komisji. Podkreśliła, że sprawa została dokładnie omówiona. Przykro,  
że Stowarzyszenie nie było obecne. Przewodnicząca podzieliła zdanie Burmistrza odnośnie 
wykonania kolejnej ekspertyzy. Poinformowała także, że KGiR jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (5 głosów za). 
Radna M. Łaskarzewska dodała, że pozostawianie „świadków” ma sens, gdy służy względom  
edukacyjnym i ma walory krajobrazowe. 
Burmistrz Miasta przypomniał negatywne opinie mieszkańców nt. pozostawiania powalonych drzew w 
Parowie Sójek – mieszkańcy mają pretensje, że drzewa tam leżą, gniją i brzydko wyglądają. 
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Radny P. Dziekański zwrócił uwagę, że na posesji położonej przy rogu ul. Wschodniej i Akacjowej 
znajduje się potężna, wysoka, uschnięta sosna zagrażająca linii. Może należy zwrócić uwagę 
właścicielom, aby się nią zajęli. 
Przewodniczący RM zaproponował omówienie tej kwestii w punkcie „Wolne wnioski”. 
 
Wobec braku pytań radnych do projektu uchwały, Przewodniczący RM poddał projekt pod głosowanie 
imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 217/XXVI/2021. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, w trybie 
bezprzetargowym, na okres 10 lat nieruchomości położonej w Mieście Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że sprawa była omawiana przez KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że na posiedzeniu wywiązała się dyskusja. Radni nie  
są przekonani w kwestii tej uchwały. Sąsiednia działka, będąca własnością Miasta, może uzyskać 
pozwolenie na budowę. Być może Miasto będzie chciało więc ją sprzedać. Radni sugerują rozważenie 
oddania w dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres 3 lat, z możliwością 
półrocznego, czy rocznego wymówienia. Dlatego radni nie poprali projektu uchwały – wynik 
głosowania: 1 głos za i 3 głosy przeciw. 
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Burmistrz Miasta A. Tusiński zdecydował się wnieść 
autopoprawkę do projektu uchwały z zapisem oddania w dzierżawę nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym na okres 3 lat. Okres wypowiedzenia można by było skrócić np. do 3 miesięcy. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z wniesioną przez Burmistrza 
autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 218/XXVI/2021. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2021 roku” 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KSS. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że Komisja wskazała dwie poprawki: 
- błąd pisarski w dacie - poprawiono, 
- prośba o uzupełnienie nieścisłości w kwestii czipowania zwierząt – Burmistrz autopoprawką uzupełnił 
o „koty” zapis § 11 ust. 1 pkt 9. 
Po tych zmianach Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 219/XXVI/2021. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i ustalenia 
stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. stawek za 
odbiór odpadów oraz ws. wzorów deklaracji (pkt VII ppkt 9 i 10 porządku obrad) i poprosił 
Przewodniczącą KGiR o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał zostały zaopiniowane przez KGiR 
jednomyślnie pozytywnie (oba projekty po 4 głosy za). 
 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała pytanie radnej E. Baruckiej dot. punktu D.3 wzoru 
deklaracji dot. osób kompostujących bioodpady. W deklaracji jest sformułowanie, że ulgę z racji 
kompostowania stosuje się do mieszkańców domów jednorodzinnych. Pytanie brzmi, jak to się 
przekłada na sytuacje, w których w domu wolnostojącym jest więcej nie jedno mieszkanie. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że chodzi tu o sformułowanie dom jednorodzinny w rozumieniu 
ustawy o zbiorowym odprowadzeniu odpadów. Przez dom jednorodzinny rozumiemy gospodarstwo 
domowe.  
 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 220/XXVI/2021. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określania wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnym oraz miejsca składania deklaracji przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Miasta Podkowa Leśna oraz określania warunków  
i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 221/XXVI/2021. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego z dnia 10 lutego 2021 r. 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił Przewodniczącą KGiR o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 
pozytywnie (4 głosy za). 
Radni pytań nie zgłosili. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 222/XXVI/2021. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. dotyczącej szczepień 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie w tym punkcie wszystkich petycji  
i projektów stanowisk z punktów 12-16 porządku obrad, a potem przeprowadzenie oddzielnych 
głosowań projektów uchwał. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska ogólnie omówiła tematykę poszczególnych petycji  
i przedstawiła stanowiska KSWiP ws.:  
- petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 – petycja 
bezzasadna, 
- petycji z dnia 15 grudnia 2020 r. dotyczącej szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 – petycja 
bezzasadna, 
- petycji „W obronie prawdy, godności i wolności człowieka” – petycja bezzasadna, 
- petycji "Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE" – petycja  
do przekazanie według właściwości Ministerstwu Rolnictwa i Rozwoju Wsi, 
- petycji dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego – petycja  
do przekazania według właściwości Sejmowi RP. 
 
Ze względu na fakt, że radni nie zgłosili pytań do ww. petycji, Przewodniczący RM przeszedł  
do głosowań projektów uchwał. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. dotyczącej 
szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 223/XXVI/2021. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 15 grudnia 2020 r. dotyczącej szczepień 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 

 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 224/XXVI/2021. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie petycji „W obronie prawdy, godności i wolności człowieka” 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 225/XXVI/2021. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie petycji "Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej 
SZCZEPIONCE" 

 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 226/XXVI/2021. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie 

przeprowadzenia referendum ludowego 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 227/XXVI/2021. 
 
VIII. Interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania 
w formie pisemnej. 
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IX. Sprawy różne 
 
Radna M. Eckhoff zapytała, czy wiadomo coś w kwestii pojawiających się informacji nt. planowego 
wstrzymania remontu peronów WKD, które miały zostać przesunięte w celu poprawienia widoczności 
pojazdów. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że nie zna szczegółów. Stwierdził, że sam był tą informacją 
zaskoczony. Obiecał dopytać w WKD o przyczyny i nowy harmonogram prac.  
 
Radna M. Łaskarzewska stwierdziła, że warto byłoby zapewnić w przyszłorocznym budżecie środki na 
sprawdzenie sytuacji dotyczącej sposobu podpięcia nieruchomości do kanalizacji. Niektóre 
nieruchomości mają podłączenia bezpośrednio do kanalizacji, bez tzw. studzienki. Ponadto część 
kanalizacji w mieście jest bardzo stara i pojawiają się problemy z jej drożnością.  
Burmistrz Miasta rozwinął kwestie podłączeń i występujących czasem awarii. 
 
Radna M. Eckhoff krótko nawiązała do wczorajszego posiedzenia KSS, w trakcie którego odbyły się  
spotkania z dyrekcją CKiIO oraz z Kierownik OPS nt. działań jednostek. Zachęciła także mieszkańców 
do aktywnego udziału w posiedzeniach komisji RM i sesjach RM. 
 
Radny W. Sancewicz zwrócił uwagę, że straciły ważność te Karty Mieszkańca, które były najwcześniej 
wydawane. Dodał, że na wczorajszym posiedzeniu KSS Burmistrz zobowiązał się (ze względu na 
utrudnienia związane z pandemią) do automatycznego przedłużenia terminów ich ważności  
co najmniej do końca bieżącego roku, bez konieczności składania dodatkowych deklaracji,.  
Burmistrz Miasta potwierdził to. Dodał, że w późniejszym okresie planowana jest wymieniana kart na 
karty z chipami. 
 
Burmistrz Miasta wrócił do pytania radnego P. Dziekańskiego o suchą sosnę na prywatnej posesji przy 
rogu ul. Wschodniej i Akacjowej. Właściciel proszony był o zajęcie się sprawą, ale tego nie zrobił. 
Także nic nie dała próba załatwienia sprawy poprzez interwencję na Policji i Straż Pożarną. Teraz 
natomiast doszedł problem stanu prawego działki. Sosna najprawdopodobniej przewróci się.  
 
X.  Wolne wnioski 
 
Do udziału w sesji nie zgłosił się żaden mieszkaniec. Także na adres e-mail 
sesja.wolnewnioski@podkowalesna.pl nie wpłynęły maile z wnioskami. 
 
XI.  Zamknięcie sesji 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb i Burmistrz Miasta A. Tusiński złożyli życzenia wielkanocne, po czym  
o godz. 20.25 Przewodniczący RM zamknął XXVI sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są w serwisie YouTube na kanale 
„Miasto Podkowa Leśna” pod adresem:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie podkowalesna.esesja.pl i w BIP miasta  
bip.podkowalesna.pl oraz (poprzez odnośnik) na stronie internetowej miasta. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w Urzędzie Miasta (biuro Rady Miasta).  
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Przed transmisją wyświetlono informację o ochronie i przetwarzaniu danych osobowych.  
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  

       /-/          /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
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Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
WKD – Warszawska Kolej Dojazdowa Sp. z o.o. 
CKiIO – Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich  
OPS – Ośrodek Pomocy Społecznej 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Prezentacja nt. założeń do opracowania strategii Smart City dla Miasta Podkowa Leśna  

 
 
 
 


